南區區議會屬下 社區事務及宣傳委員會 第五次會議議程

Agenda for the Fifth Meeting of the Community Affairs and Publicity Committee, Southern District Council (SDC)

日期: 2008年9月1日(星期一) <u>Date</u>: Monday, 1 September 2008

時間: 下午 2 時 30 分 <u>Time</u>: 2:30 p.m.

地點: 香港香港仔海傍道 3 號 Venue: SDC Conference Room

逸港居一字樓 1/F, Ocean Court,

南區區議會會議室 3 Aberdeen Praya Road, Aberdeen, Hong Kong

<u>議程</u> Agenda

第一部份 -- 討論事項

Part I -- Items for Discussion

- 一、 通過南區區議會屬下社區事務及宣傳委員會於 2008 年 7 月 7 日舉行的第 四次會議記錄初稿
- 1. Confirmation of the Draft Minutes of the 4th Community Affairs and Publicity Committee (CAPC) Meeting held on 7 July 2008
- 二、 於以往會議曾討論事項的現時情況 (社區事務文件 59/2008 號)
- 2. Progress Report on Items Discussed at Previous Meetings (CAPC Paper No. 59/2008)
- 三、 南區學校發展簡介

(朱慶虹議員、張少強議員、林啟暉議員 MH 及麥志仁議員就本議題提出動議)

(社區事務文件 61/2008 號)

3. Briefing on the Development of Schools in Southern District (Mr. CHU Ching-hong, Mr. CHEUNG Siu-keung, Mr. LAM Kai-fai, MH and Mr. MAK Chi-yan raised a motion for this agenda) (CAPC Paper No. 61/2008)

四、 在赤柱開辦資助小學 (本議題由陳李佩英議員提出) (社區事務文件 62/2008 號)

4. Set up an aided primary school in Stanley
(This agenda is raised by Mrs. CHAN LEE Pui-ying)
(CAPC Paper No. 62/2008)

五、 長者家居環境改善計劃簡介 (社區事務文件 63/2008 號)

5. Briefing on Home Environment Improvement Scheme for the Elderly (CAPC Paper No. 63/2008)

六、 南區福利計劃進度報告 (社區事務文件 64/2008 號)

6. Southern District Welfare Business Plan – Progress Report (CAPC Paper No. 64/2008)

七、 南區區議會撥款申請:地區團體申請南區區議會撥款以舉辦地區參與活動

- 7. Application for SDC Funds: Applications from Local Organizations for SDC Funds to organize Community Involvement Projects
 - (a) 幼稚園奧林匹克數學比賽 (社區事務文件 65/2008 號) Mathematical Olympiad Competition for Kindergarten Students (CAPC Paper No.65/2008)
 - (b) 地區文化體驗之旅 (社區事務文件 66/2008 號) Tour to Experience the Local Culture (CAPC Paper No.66/2008)

- (c) 南區第六屆武術名家匯演 (社區事務文件 67/2008 號) The 6th Martial Arts Performance (CAPC Paper No.67/2008)
- (d) 悠揚樂韻悅身心敬老粵曲欣賞會
 (社區事務文件 68/2008 號)
 Respecting the Elderly Chinese Opera Concert
 (CAPC Paper No.68/2008)
- (e) 第九屆南區愛心耆英義剪同樂日 (社區事務文件 69/2008 號) The 9th Haircut Fun Day for the Elderly (CAPC Paper No. 69/2008)
- (f) 普世歡騰賀聖誕 (社區事務文件 70/2008 號) Variety Show for Christmas Celebration (CAPC Paper No.70/2008)
- (g) 敬老同心長幼共融 (社區事務文件 71/2008 號) Programme Enhancing Harmony between the Elderly and the Youth (CAPC Paper No.71/2008)
- (h) 義工尋寶秋季宣傳日 (社區事務文件 72/2008 號) Campaign for Recruiting Volunteers (CAPC Paper No.72/2008)
- (i) 管弦樂音樂會 (社區事務文件 73/2008 號) Orchestral Music Show (CAPC Paper No.73/2008)
- (j) 自助方舟黃昏遊 (社區事務文件 74/2008 號) Tour in Sai Kung and Ma Wan (CAPC Paper No.74/2008)

(j) 秋季旅行 (社區事務文件 75/2008 號) Tour in Autumn (CAPC Paper No.75/2008)

八、 其他事項

8. Any Other Business

第二部份 -- 參考文件

Part II -- Items for Information

- 2008-09 年度南區區議會撥款作社區參與計劃活動的財政報告 (截至 18.8.2008)(社區事務文件 60/2008 號)
- 1. Financial Statement in respect of SDC Funds for Community Involvement Projects 2008-09 (as at 18.8.2008)
 (CAPC Paper No. 60/2008)

南區區議會秘書處 2008年8月 Southern District Council Secretariat August 2008

歡迎公眾人士旁聽上述會議。公眾人士如欲索取上述討論事項的會議紀錄,請於辦工時間內致電 2814 5800 與區議會秘書處聯絡。

Members of the public who intend to sit in on the above meeting and require simultaneous interpretation service or who wish to have an English version of the minutes of the above meeting on any specific items, please contact the Southern District Council Secretariat at 2814 5800 during office hours and for the former at least three days before meeting for necessary arrangement.